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Närvarande via Skype  

  

Ledamöter: Astrid Kågedal  ordf. (SPF Seniorerna)  

Marianne Elinsdotter (PRO) 

Maris Sedlenieks (SPF Seniorerna) 

Boel Holst (PRO) 

 

   Ersättare:  Gun Sandqvist (PRO) 

Kerstin Tovesson (PRO) 

Britt-Marie Lindblad Karlén (SPF 

Seniorerna)    

 Ann-Katrin Sundman (SPF Seniorerna) 

Kersti Hjelm (SPF Seniorerna) 

 

Frånvarande:  Haldo Andersson v. ordf. (PRO) 

 

Tjänstepersoner: Odini Nzeribe, avdelningschef ÄO   

Christina Lindström, controller 

beställarenheten  ÄO 
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§ 1 Mötets öppnande  

Ordförande Astrid Kågedal öppnar mötet  

 

§ 2  Val av justerare 

Pensionärsrådet utser Astrid Kågedal och Boel Holst  

att justera protokollet via e-post 10 december 2020.  

  

§ 3 Godkännande av dagordning  

Pensionärsrådet godkänner dagordningen  

 

§ 4  Anmälan om justerat protokoll från 16 november 2020 för 

Södermalms stadsdelsnämnds pensionärsråd 

Protokollet godkändes och lades till handlingarna. 

 

§ 5 Ärenden till stadsdelsnämndens sammanträde 17 december 

2020 

Pensionärsrådet går igenom ärende 8-29 

 

Ärende 10) Möjlighet att behålla föreningsbidrag från år 2020 till 

år 2021 

Odini återkommer om när redovisningen för bidragen ska vara 

inlämnad. Möjligheten att behålla föreningsbidragen för 2020 

påverkar inte bidragen för 2021. 

 

Ärende 21) Medborgarförslag 

SPR har för några år sedan tagit upp att det är viktigt att det finns 

ute gym som är anpassade för äldre människor.  

 

Ärende 25) Remiss av Hållbar socialtjänst – En ny socialtjänstlag 

(SOU 2020:47)   

SPR stödjer förslaget att dela upp biståndsbeslut i två delar 

en del som reglerar ekonomiskt bistånd och en del som reglerar 

bistånd för livsföringen. 

SPR stödjer också att man byter begreppet livsnivå till 

levnadsförhållanden som tydliggör att biståndet ska ges utifrån 

individuella behov och inte från uppfattningen om generella 

behov hos personer i olika grupper. 

SPR yrkar därför att man generellt ska använda begreppet goda 

levnadsförhållanden. 

 

Ärende 26) Remiss av Revidering av riktlinjer för handläggning 

inom socialtjänstens äldreomsorg  

Sid 18 Överklagan 

SPR anser att för ett rättssäkert överklagande bör inte den 

biståndshandläggare som fattat biståndsbeslutet vara behjälplig 

med överklagandet. 
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Sid 47 Bedömning av behov av vård- och omsorgsboende 

SPR anser att skrivningen att avslag skall fattas med restriktivitet 

i synnerhet vid hög ålder och att avslagsbesluten skall vara väl 

motiverade är bra. Vi anser att uppföljningen av dessa beslut är 

av hög prioritet. 

 

§ 6 Information från avdelningschefen 

 Odini informerade om smittläget - en andra våg är på väg 

in och det är en annan typ av spridning. Antigentest 

(snabbtest) av omsorgspersonal har påbörjats. 

 I nuläget är det 8 boenden av 13 som har konstaterad 

smitta. 

 Förstärkningsteamet har bara ett fåtal kunder i dagsläget.  

 Odini redogjorde för satsningar och prioriteringar för 

2021 som sammanfattningsvis berörde bland annat:  

Fortsatt digitalisering, digitala inköp, välfärdsteknik, 

Silviacertifiering, bra arbetsmiljö, utredning om 

kvalitetspeng, boendesatsningar +85, tydlig definition av 

hög ålder, utveckling av Avlastning/ växelvård, rekrytera 

vårdlärare, social stimulans, ensamhetsproblematik, 

demens, sjuksköterskans roll, kurator-förlängd 

anställning, dietist till ordinärt boende, hälsopedagog till 

förebyggande enheten, kompetensutveckling för 

undersköterskor och extra biståndshandläggare-psykisk 

ohälsa. 

 Frågor och diskussion om timanställningar och 

bemanningstal på boenden. Odini återkopplar vid nästa 

sammanträde. 

 Enhetschef Lisa Jansson på förebyggande enheten bjuds 

in till ett sammanträde nästa år. 

 I dagsläget är det inte aktuellt med terapihundar på våra 

vård- och omsorgsboenden. Elektroniska husdjur finns att 

tillgå. 

 Fråga om varför hemtjänsten dragit över sin budget. 

Odini informerade om lokalförändringar, pandemi 

skyddsutrustning, sjukfrånvaro mm som anledningar till 

att hemtjänsten har ett underskott. 

 Christina informerade om att rekrytering pågår av nya 

biståndshandläggare då det just nu är flera som slutar på 

grund av olika anledningar såsom arbete i kranskommun 

eller flytt från Stockholm. Det kom in cirka 100 

ansökningar vid den senaste annonsen från personer både 

med och utan adekvat utbildning. 
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§ 7 Val till pensionärsråd 2021 

Christina redogjorde för nomineringar och mandatfördelning till 

SPR 2021. PRO får tre mandat och två ersättarplatser och SPF får 

två mandat och tre ersättarplatser. Ärendet behandlas på 

Stadsdelsnämndens sammanträde den 4 januari 2021. 

 

§ 8 Kontaktpersoner vård- och omsorgsboende 

- Magdalenagården/Boel Holst vet inte hur det är på 

boendet då hon inte får några meddelanden från boendet. 

- Bergsund /Ann-Katrin Sundman informerade om att 

enhetschef Jenny Vårnäs har slutat. 

 

§ 9 Anmälan av kommunstyrelsens pensionärsråds protokoll  

- Protokoll från Kommunstyrelsens pensionärsråd (KPR) 

den 10 november 2020      

Protokollet lades till handlingarna 

  

§ 10 Information om inkomna handlingar 

- Inga inkomna handlingar 

 

§ 11 Övriga frågor 

Avgående medlemmar Ann-Katrin Sundman, Kersti Hjelm och 

Britt-Marie Lindblad tackar för sig. Även Haldo Andersson 

avgår. 

 

§ 12 Nästa sammanträde 

        Måndag 18 januari 2021 klockan 10.00 -12.00 

 

§ 13 Mötets avslutande. 

Ordförande avslutar mötet. 

 

 

 

Vid protokollet 

  

 

Christina Lindström 

 

 

 

 


